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                                                                                                Referat driftsstyret 

 

Til stede: 

 

 

 

Michael Hopstock (leder), ekstern 

Erna Kahlbom, ekstern 

Gjermund Myrann Larsen, ekstern 

Harald Tolleshaug, foresatt 

Guro Haga Hagness, foresatt 

Anne Førde, ansatt 

Jørn K. Nordal, ansatt 

 

Ikke til stede: 

 

Møtegruppe: 

Victoria Thoresen, elev 

Mia Sato Møystad, elev 

 

 Driftsstyret 

 

Møtested: Finstuen, Uranienborg skole  

  

Møtetid:    17. januar 2023, kl. 16.30  

 

 

 
 
SAKSLISTE 

 
Sak 1/23 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 Godkjent. 
 
Sak 2/23 Godkjenning av protokoll fra møte 23.11.22 
 Godkjent. 
 
Sak 3/23 Informasjon fra skolens ledelse 
 Tilsetting rektor 
 Gjermund Jørgensen er tilsatt som fast rektor ved Uranienborg skole fra 1.1.2023. 

Stillingen ble ikke lyst ut. 
 
 Økonomisk status ved årsskifte: 
 Økonomien og underskuddet for 2022 er nullstilt ved årsskifte.  
 
 Ledelsen la første uken i januar frem den økonomiske situasjonen for pesonalet. 

Lærerne gir tilbakemelding om at det har vært positivt med åpenhet og innsikt. 
Lærerne har kommet med innspill til ledelsen om forslag til områder som skolen kan 
begrense utgifter. 

 
 Merforbruket har blant annet kommet som en konsekvens av uoversiktlige prosesser 

rundt ansettelser. De største utgiftene ved en skole er lønnskostnader. 
 
 Forslag til budsjett: 
 Skolen får tildelt rammer til to budsjetter: pedagogisk drift og bygg.  
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 Budsjett 222 – bygg: 
 Renhold: Skolen har større renholdsutgifter enn vi får tildelt. Skolen har egne 

renholdsansatte, og har ikke renholdere i et selskap som de fleste andre skoler. 
Konsekvensen av dette er at skolen selv må sette inn vikarer dersom det er 
sykdom/fravær blant renholderne. Det må kuttes 400.000 kroner på renhold 
sammenlignet med kalenderåret 2022. Dersom det er sykdom blant renholderne må 
arbeidsoppgavene fordeles/justeres internt. Renholdsmateriell reduseres også med 
50.000 kroner. 
 
Strømutgifter: Skolen får tildelt en øremerket sum til strøm og vil bli fakturert for den 
samme summen. Variable strømpriser skal ikke kunne påvirke regnskapet. Skulle det 
mot all formodning komme et krav til skolen om å betale for ekstra forbruk, er det 
nødvendig at driftsstyret blir koblet på. 

 
 Budsjett 223 – lønn og sosiale utgifter: 
 Det er budsjettert med et lønnskutt på 4 millioner kroner. 4 millioner innebærer en 

halv lærerstilling i tillegg til at det er regnet med at alle lærere i vikariat slutter, samt 
lærere med naturlig avgang (pensjon, flytting, osv.). Det er viktig å merke seg at 
skolens totale kompetanse spiller inn i prosessen. Dersom eksempelvis alle som slutter 
er matematikklærere, er skolen nødt til å ansette en ny lærer med den kompetansen. 
Per nå er det mange lærere ansatt på ungdomstrinnet i forhold til lærernormen. Viktig 
at lærere som eventuelt bytter arbeidsoppgaver og -sted blir involvert tidlig i 
prosessen. 

 
 Elevtallet synker til skoleåret 2023/2024 når de to ekstra 10. klassene går ut av skolen. 

Dette tilsvarer 1,6 millioner kroner. 
 
 Det har vært noe utfordrende å legge budsjettet, da det ikke har vært noen reelle tall 

fra forrige kalenderår å forholde seg til. Det har tidligere vært mange feilføringer i 
regnskapet. Det kan derfor bli noen avvik i regnskapet mot det som er budsjettert.  

 
Det er flere poster i budsjettet som er kuttet noe. Dette er blant annet i 
undervisningsmateriell, elev PC-er, osv. Vikarutgiftene er budsjettert vesentlig lavere 
enn i fjor. 
 
Det er viktig at driftsstyret tar opp budsjettet på møtene utover våren. Dette for å sikre 
at driftsstyret er orientert, og for å sikre at skolen i fremtiden ikke skal havne i samme 
økonomiske situasjon som i 2022. 
 
Budsjett AKS: 
Forskjellen på AKS- og skolebudsjett er at AKS sine inntekter kommer fra 
foreldrebetaling. AKS gikk med overskudd i 2022. Mye av grunnen til dette er midler 
som kom mot slutten av året.  
 
Foreldreundersøkelsen blir publisert etter at budsjettet er lagt. Det kan bli justeringer i 
budsjettet basert på tilbakemeldinger fra foresatte. 
 
FAU drøftet på forrige møte om AKS kan utvide åpningstiden fra kl. 7.15 til kl. 16.45. 
Viktig at foreldregruppen og AKS er i dialog. Dette for å kartlegge om behovet er der 
for få eller mange elever.  

 
 Forslag til strategisk plan: 
 Tiltakene i strategisk plan underbygger målet om å skape en felles skole. Det er viktig å 

danne en felles forståelse om å være et lærende fellesskap. Fellesskapet gjelder alle: 
lærere, elever, foresatte, øvrige ansatte. 
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 Det er viktig at skolen ved ny rektor og ledelse får den tilliten som trengs til å legge en 
god strategi.  

 
 Det har i FAU blitt løftet at flere foresatte har opplevd et tillitsbrudd til skolen over tid. 

Flere foresatte trenger tid til å bygge opp igjen tilliten. FAU-representantene og FAU-
leder er påpasselige med å styre og lede FAU-møtene i riktig retning. Det er enighet 
om at det skal være lav terskel for å komme med innspill og/eller bekymringer til 
skolen. God kommunikasjon er viktig. Det er også viktig å være tydelig på 
forventninger.  

 
Sak 4/23 Informasjon fra driftsstyreleder 
 Tilsetting rektor. 
 Se sak under informasjon fra skolens ledelse. 
 
Sak 5/23 Nytt fra elevrådet 
 Det er ingen representanter fra elevrådet til stede på møtet. 
 
Sak 6/23 Nytt fra FAU 
 Åpningstider AKS 
 Se sak under budsjett. 
 
 Dialog skole/hjem – underrapportering. 
 FAU er bekymret for om det er underrapportering når det meldes inn saker 

vedrørende elevers læringsmiljø. Det undres over om bekymringer som foresatte 
meldes inn til lærere loggføres. Det er ikke noe sentralt system for å logge 
telefonsamtaler og daglige bekymringer. Hver enkelt lærer logger i egne, interne 
systemer. Det blir registrert i elevmappen når det blir opprettet saker med 
systematiske tiltak.  

 
 Foreldremøter på høsten bør ha et fast punkt om skole/hjem-samarbeid og hvordan 

dialogen er ønsket å være.  
 
Sak 7/23 Eventuelt  
   Det er ingen saker til eventuelt. 
 
 
 
Kopi sendes til: 
 
Skolens øvrige ledelse: Marianne E. Osnes, Merete Samuelsen, Siver Zangana, Tina Birkeflot 
Dan Roger Roland, tillitsvalgt Utdanningsforbundet 
Montadhar Saleem, tillitsvalgt Fagforbundet 
Kjetil M. Larsen, FAU-leder 
Karoline Falch, kontaktlærer Elevrådet U-trinn 
 


	Referat driftsstyret

